East-West School of International Studies

Parent Coordinator News

Honor. Excellence. Curiosity. Celebration

April 17, 2018

"Nearly all men can stand adversity, but if you want to test a man's character give him power".— Abraham Lincoln

Be In The Know

- Our next parent ESL class will be held this Saturday, April 21st from 9:30 a.m.— 12:30 p.m.
- The Middle School Math State Exam for grades 6th and 7th is May 1st and 2nd. Please make sure your child is in attendance everyday for the exam.
- SAT School day for our 10th and 11th graders is April 24th. This is a normal school day for all students.
- Marking Period 2 will end on April 27th. Please make sure you're checking pupilpath regularly.
- Parent-Teacher conferences will be held on May 3rd from 4:30 p.m. – 7:30 p.m.





Dear Parent Coordinator,

My son has no interest in College. He said he can be successful without a degree. How can I convince him that a degree will open all doors for a successful future.

Sincerely,
College bound Dad

Dear College bound Dad, Have you tried asking your son why he doesn't think he needs to go to college? Try scheduling an appointment with his Guidance Counselor. Maybe he's just afraid of the life transition. Perhaps he's not fully aware of all options yet. Good Luck!

Take Care, PC

























their basketball skills. Our staff brought down the house and got the VICTORY! We are so well rounded East-West!! This week was "Poetry Palooza" Students and staff were encouraged to share a poem during Muster. We had many students and staff participate in the Palooza. Our English department rocks! Thank you for allowing us to share our love for poetry.

Thank you to Ms. Marinos and Student Government for organizing our annual student VS staff basketball game. It was an exciting event where our students and staff were able to show off

- Would you like to unleash your inner Picasso? Please join us for our first Sip and Paint Night, Thursday May 10th, from 5:30 p.m. – 7:30 p.m. Enjoy mocktails, appetizers, and step by step instruction to create your very own masterpiece. We will be providing the canvases, brushes and paint. Our very own art teacher Ms. Kim is the instructor. Space is limited. Please RSVP to me
- asap! Thank you to our PTA for supplying the refreshments. Time to Paint and Party!! See you there!! AP FAIR FOR ALL! On Thursday, April 19 during period 3, our 9th, 10th and 11th graders had the opportunity to attend an AP Fair at East-West in the library. Students were able to see the
- different AP course offerings available at East-West and meet the teachers of those courses. East -West believes in AP for ALL! Encourage your child to sign up and earn college credit. See the AP teachers with any questions about these courses. We are college bound! On Thursday, April 19th our middle school students went on a college
- 8th grade attended Columbia University. It's never to early to start thinking about college. We are thrilled to be able to give these opportunities to our middle school students. East-West t-shirt day is Wednesday, April 25th. Students may wear any EWSIS related shirt instead of a uniform. They may wear a club shirt or hoodie, senior shirt, or 8th grade t-shirt.

trip. Our 6th grade students went to Queens College, 7th graders went to Lehman College and

- 30 of our 10th grade students will be attending a college day trip to the University of Bridgeport on Monday April 30th. Thank you to our college counselor Mr. Carter for coordinating this wonderful opportunity for our students. On Thursday May 3rd our we will be hosting Junior Parent Night for our 11th grade families from
- 4:30 p.m. 7:00 p.m. We will be discussing the college process as well as all pertinent information. See you there! All 11th graders will be taking their Senior Photos on Friday, May 18th. They will be receiving
- appointment cards soon. Our annual 8th grade trip to Club Getaway is Friday May 18th. Students must be at East-West at
- 6:30 a.m. for departure. If you're interested in being a member of our PTA Executive Board now is your chance!
- Election's will be held at our June PTA meeting, Saturday June 9th . This is a great way to let your voice be heard. Be involved and stay in the loop.
- Our AP exams are quickly approaching. Mark your calendars: ⇒ AP Psychology May 7th 12:00PM
- ⇒ AP English and Literature May 9th 8:00 AM
- ⇒ AP Environmental Science May 10th 12:00 PM
- ⇒ AP Computer Science May 11th 12:00 PM
- ⇒ AP Calculus May 15th 8:00 AM
- ⇒ AP English and Language May 16th 8:00 AM

Co-Op Student Aide Summer Work Program

We are looking for 10 - 15 students to work for seven (7) weeks this summer at East-West School of International Studies. Responsibilities would include:

- Survey classroom furniture
- •Label school furniture
- Inventory books / supplies
- Organize book closets
- Light computer work
- Label and organize laptops / carts
- Miscellaneous tasks
- •Salary: \$ 13.00/hour

ALL STUDENTS MUST MEET THE FOLLOWING CRITERIA:

- Must be 14 years old or older
- Hold valid working papers
- Pass all classes for the year
- •Commit to working ALL 7 weeks Week of: 7/9, 7/16, 7/23, 7/30, 8/6, 8/13, & 8/27/2018
- Reliable
- Ability to move and lift furniture
- Computer knowledge

Return applications to Ms. Guiliani in Room 429B by 12:00 pm Friday, April 20, 2018.

Application available outside Room 429B

Application available outside Room 429B

Have a Wonderful Weekend, Maggie Schnall

Parent Coordinator

東西方國際學習學校

家長協調員 新聞

榮譽,卓越,好奇心,慶典

2018年4月17日

"幾乎所有的人都能忍受逆境,但欲考驗一個人的品 格,不妨授以權力"-亞伯拉罕·林肯

需要知道的:

- 我們的下一個家長ESL班將於4月21日星期 六、上午9點30分到12點30分舉行。
- 5月1日和2日是6及7年級的纽约州數學考 試, 請確保你的孩子準時參加考試。
- 10和11年級的PSAT和SAT考試日是4月24日 星期二, 這是所有學生的正常上學日。
- 第2期的成績評核將於4月27日結束, 請確 保您定期檢查pupilpath。
- 家長教師會議將於5月3日下午4點30分至7 點30分舉行。

親愛的家長協調員:

我的兒子沒有興趣上大學,他說 沒有取得學位的情況下也能夠 成功。我如何說服他,拿一個 學位可以為未來打開成功的大 門。

家長敬上!

親愛的家長:

您試過和兒子談談, 他為什麼 不認為需要上大學? 您可以嘗 試與他的輔導老師約見會。也 許您兒子只是怕生命中有改 變。也許他還不完全清楚他有 很多選擇。祝您好運! 請保重.

家長協調員敬上

























- 感謝Marinos女士和學生會為我們舉辦年度的學生對職員籃球比賽。這是一個令人 興奮的活動,學生們和工作人員都能展示他們的籃球技巧。雖然職員隊打贏了學生 會隊!但是大家很融洽,東西方很棒!
- 本周是"Poetry Palooza"週,鼓勵學生和員工在集會期間分享一首詩。有許多學生和工作人員參加了Palooza,我們的英語系很棒!感謝讓我們分享對詩歌的熱愛。
- 你想成為另一個畢加索嗎?請於5月10日星期四下午5點30分至7點30分加入我們的第一次Sip and Paint Night。享受無酒精雞尾酒,小食,並一步一步的跟指示創做你自己的傑作。我們將提供畫布,畫筆和油漆,導師是美術老師Kim女士。名額有限,請盡快報名!感謝我們的家教會提供茶點。一起來畫畫和開派對吧!到時候那裡見!!
- 在4月19日星期四的第3節,9、10和11年級學生有機會參加在東西方圖書館舉辦的AP博覽會。學生能夠看到東西方不同的AP課程,並與這些課程的老師見面。東西方相信AP很好!有關這些課程的任何問題,請與負責AP的老師查詢。
- 東西方學校的目標是學生能上大學! 4月19日星期四,初中學生參加了參觀大學之 旅。六年級學生參觀了皇后大學,七年級學生參觀了Lehman大學,還有八年級學生 參觀了哥倫比亞大學。開始考慮大學不會太早,我們很高興能夠為初中學生提供這 些機會。
- 4月25日星期三是東西方的T恤日,學生可以穿任何與EWSIS相關的襯衫而不需要穿校服。他們可以穿課外活動的襯衫或連帽衫、12年級襯衫或8年級畢業T恤。
- 30名10年級學生將於4月30日星期一參加Bridgeport大學參觀一日遊。感謝大學顧問 Cqrter先生為我們的學生安排這個難得的機會。
- 5月3日星期四,我們將於下午4點30分至7點30分為11年級學生舉辦11年級家長之 夜,我們將討論大學申請過程以及所有相關信息。到時候那裡見!
- 所有11年級的學生將於5月18日星期五拍攝畢業照片,他們很快就會收到預約卡。
- 5月18日星期五是8年級學生的畢業旅行,學生必須在上午6點30分到達學校出發。
- 如果您有興趣成為家教會執行委員會的成員,現在是您的機會!選舉將在6月9日星期六舉行的6月份家教會會議上舉行,這是讓你發表意見的好方法,請一齊來參與。
- AP考試即將到來,請留意考試日期:
- ⇒ AP心理學 5月7日 中午**12**點
- ⇒ AP英語和文學 5月9日 上午8點⇒ AP環境科學 5月10日 中午12點
- ⇒ AP電腦科學 5月11日 中午12點
- ⇒ AP微積分 5月15日 上午8點
- ⇒ AP英語和語言 5月16日 上午8點

東西方國際學習學校暑假學生工作計劃!

我們正在尋找10至15名學生在東西方國際學習學校暑期工作七週,職責包括:

- 檢查教室的家具
- 標籤學校的家具
- 庫存書籍/用品
- 整理書櫃
- 簡單電腦工作
- 標籤並組織筆記本電腦/購物車
- 雜項工作
- 工資是一小時13美元

所有學生必須符合以下條件:

- 必須年滿14歲或以上
- 持有有效的工作文件
- 全年的科目合格
- 同意工作7週 : 7/9, 7/16, 7/23, 7/30, 8/6, 8/13, 及 8/27/2018
 的7週
- 可信任
- 能移動家具的氣力
- 有電腦知識

於2018年4月20日星期五中午12點之前將申請交回在429B室給Guiliani女士,申請表格可在429B室外拿取。

祝您有一個愉快的週末 Maggie Schnall 女士 家長協調員